
Protokoll 1(12~

Hudiksvalls
kommun

Plats och tid: Onsdagen den 10december, 13.15 — 17.30

Närvarande: Förtroendevalda:
Matts Persson (C), ordf. LOK
NMR
Eva Boviri (MP), ordf. OMS
Olle Borgström (5)
Gerd Olsson (5)
Jonas Holm (M), opp.råd
Jan-Erik Jonsson (C), ordf.

Övriga närvarande:
Anna Backlin, foikhälsostrateg
Asa Terent, kommunekolog, KLF
J enny Alvolin, barn- och
ungdomsombud, LOK
Lennart Juhlin, räddningschef
Martin Norkvist, Polismyndigheten
Gävleborg
Jan Kroppegård, f-chef tekniska

Ej närvarande:

utses alt justera:

Justeringens plats
och tid:

underskrifter:

Sekreterare:

Ordförande:

Justerande:

Pia Andersson, f-chef OMS
Barbro Karelius, dietist, OMS
Ingela Rauhala, f-chef LOK
Gunnar Canslätt (1(D), ordf. SOF
Ann Berg (FP), ordf. BN
Caroline Schmidt (C), ordf. KS, repr. NSFG
Håkan Rönström (M), ordf. TN
Jörgen Bengtson (C), ordf. Hudiksvallsbostäder
Daniel Pettersson (V), komm.råd
Mikael Löthstam (5), komm.råd
Hans Gyllow, planeringschef, KLF
Ulrika Wenn, f-chef SOF
Nils-Erik Blomdahl, VD Hudiksvallsbostäder
Göran Thapper (5)
Maria Lövgren, drog- och brottsförebyggare
Guninger Soleymanpur, chef elevhälsan

Jonas Holm (M)

Onsdagen den 17 december, kl. 09.30, Kommunledningskontoret

Paragrafer: 52-6 1

2014-12-17

Rådet för folkhålsa och broffsförebyggande arbete

Holm(M)

Utdragsbestyrkonde:



m Protokoll 2 (12)

fl Hudiksvalls 2014-1217kommun

Rådet för folkhälsa och brotisförebyggonde arbete

Bevislanslag
Protokollet ärjusterat. Justeringen tillkännagiven genom anslag.

Anslagsfld. från och med till och med
2014-12-17 2015-01-08

Förvaringspiats för protokollet
Kommunledningsförvaltningen

Underskrlff

Anna BackEn

IJtdrogsbestyrkancJe:



Protokoll 3 (12)

fl Hudiksvalls 214-12-17kommun

§52 Föregående protokoll, anmälan av övriga frågor

Ärendebeskrivning
- Inga synpunkter pa föregående protokoll. Protokollet läggs därmed till handlingarna.

- Övriga frågor:
Åsa Terent berättar om arbetet kring giftfria förskolor.

- Rådet väljer Jonas Holm (M) som ordförande till dagens sammanträde.

Justerondes Ufdrogsbestyrkonde:
sign:

Delges:

it~



Protokoll 4 (12)

Hudiksvalls 2141217

kommun

§53 Mötespianering 2015

Ärenciebeskrivning

Mötespianeringen skjuts upp till nästa at när den nya ordföranden har tillträtt.

Justerondes LJtdragsbestyrkancle:
sign:

Delges:



______ Protokoll 5 (12)

~j Hudiksvalls 201’I-12-17kommun

§54 NSFG - Nätverk för strategiskt foikhälsoarbete i
Gävleborg

Ärendebeskrivning

Punkten utgår då Caroline Schmidt fick förhinder.

Juslerondes Utdragsbeslyrkancie:
sign:

Delges:



m Protokoll 6(12)

jj Hudiksvalls 3fl4-12 17kommun

§55 Ny organisation 2015

Ärenciebeskrivning

Anna Backlin visade hur den nya förvaltningen Kultur och fritid kommer att se ut från
2015. Folkhälsofrågorna flyttas dit. När det gäller arbetet med foikhälsa kommer
tjänsten som foikhälsostrateg, som från 2015 kommer att benämnas follchälsofragor,
att kombineras med en halvtidstjänst kring ungdomsinflytande. Jenny Alvolin kommer
att anställas pa den tjänsten.
Tjänsten barn och ungdomsombud, som finansieras till hälften var av kommun och
landsting, upphör vid årsskiftet 2014/2015 då det nationella psynk-projektet
upphör. Samordningsarbetet mellan kommun och landsting leds av den
länsövergripande strukturen för samverkan, Välfärdsstrukturen. Länsledning Välfärd
har gett en arbetsgrupp, som leds av Ingela Rauhala, i uppdrag att ta fram ett förslag
till en länsövergripande överenskommelse om samverkan kring barn som inkluderar
socialtjänst, hälso- och sjukvård och skola utifrån erfarenheterna av arbetet i
Hudiksvall. Förslaget, tillsammans med ett förslag till implementering, presenteras i
april 2014.

Ordföranden tackade för informationen.

Justeroncies Ufdragsbestyrkonde:
sign:

Delges:



Protokoll 7(12)

fl Hudiksvalls w14-12-17kommun

§ 56 Rapport från Polisen

Ärendebeskrivning

Martin Norkvist rapporterade om senaste Trygghetsundersökningen fran 2014 och gav

oss en del ny statistik.

Trygghetsbilden är bra om man jämför med andra kommuner. Koefficienten ligger på

1,36 vilket är mycket bra. Allmänheten är nöjd med Polisens arbete.

Ny statistik från januari till oktober 2014:

Mängdbrotten (de vanligaste brotten som t.ex. stölder, skadegörelse, misshandel) ligger

lågt. Skadegörelsen minskar, kommunen jobbar förebyggande.

När det gäller inbrott finns viss oro, här ser man en ökning. Större insatser kommer att

vidtas. Polisen har satt in extra åtgärder när det gäller våldsbrott vilket har minskat

antalet brott. Man tror också att minskningen orsakats av att människor sitter inne vid

dataspel och internet mer än tidigare. Ett stort mörkertal fmns när det gäller brott i

nära relationer, här ser man en ökning. En orsak kan bland annat vara att fler är

medvetna och anmäler.

Mellan 2012 och 2013 har narkotikabruket minskat, dock är detta mycket osäkert da

polisen har alldeles för små resurser för att arbeta med detta. Spice ser man ökade

problem med, precis som övriga delar av landet.

Polisen tillsammans med kommunen har nyligen haft en trygghetsvandring i Iggesund.

Många deltog och det blev väldigt lyckat. Trygghetsvandringar ser polisen som ett

mycket viktigt verktyg i sitt arbete.

Lokala medborgarlöften är också något som bör utvecklas.

Ordföranden tackade för informationen.

Justerandes Utdrcigsbestyrkonde:
sign:

Delges:



Protokoll 8 (12)

Hudiksvalls 2(14-1217

kommun

§ 57 Information om fastställt Drogpolitiskt program

Ärendebeskrivning

Punkten utgar da Johanna Olsson fick förhinder.

Justerondes Utdrogsbestyrkoncie:
sign:

Delges:



______ Protokoll 9 (12)

fl Hudiksvalls 2(14-12-17kommun

§58 Dialogdag, jämställdhet, HLV, SMS-pariel,
elevrådsutbildriing

Ärendebeskrivning

Anna Backlin gick igenom olika delar inom folkhälsoarbetet som är på gång.

Den 11 december halls en dialogdag på Bromangymnasiet. Detta är ett startskott för
att pa sikt öka ungdomsinflytandet i kommunen men det är också ett sätt att
återkoppla Lupp-resultatet. 85 personer är inbjudna, 60 elever från åk 9 och år 3 i
gymnasiet samt 25 st beslutsfattare (KS och ledningsgruppen).

Kommunen har svarat pa remissen “Strategi för jämställdhetsintegrering i Gävleborg
2014-2016”. Jämställhetsfrågor måste prioriteras högre och kommunen behöver ett
samlat ansvar kring frågan som är en av grundbultarna till övrigt utvecklingsarbete i
kommunen.

Den 15 december släpps resultatet av Hälsa pa lika villkor nationellt (HLV, Öppna
jämförelser follchälsa).

Anna BackEn har varit på en snabbkurs i Nordanstig med Frida Stolts i ett databaserat
verktyg som kallas Pixie och används för att öka ungdomsinflytandet i det politiska
arbetet. Enkelt förklarat skickas frågor ut till en SMS-panel med ungdomar som svarar
fran sina mobiler. På så sätt får man vägledning i olika beslutsprocesser.

1 slutet av oktober åkte 15 elever från olika högstadier och gymnasiet till Gävle pa en
Elevrådsutbildning — “Sa kan du påverka i skolan” som Region Gävleborg och
Demokrati Akademin anordnade. 100 unga tillsammans med kontaktpersoner och
skolledning från hela Gävleborg samlades för att lära mer om demokrati och elevråd.
En uppföljning kommer i var.

Enligt Matts Persson arbetar Hälsingeutbildningar i ett projekt med ungdomar som
blir kvar på orten, bl.a. i Söderhamns kommun.

Ordföranden tackade för informationen.

Justercindes IJtdragsbestyrkonde:
sign:

Delges:



Protokoll
Hudiksvalls ~I4-I2 17
kommun

§ 59 Tiggarnas situation i Hudiksvall

Ärendebeskrivning

1 dagsläget vet ingen om nagra åtgärder har sats in/planeras för tiggarna inför vintern.

Jonas Holm tar med frågan till Bengt Friberg.

Ordföranden tackade för informationen.

Juste(ondes Utdrogsbestyrkonde:
sign:

Delges:



Protokoll
Hudiksvalls 2)14-12-17

kommun

§60 Aktuellt från förvaltningar och samordnare

Ärendebeskrivning

Inga aktuella frågor kom upp.

Justerandes Uldragsbeslyrkonde:
sign:

-~— Delges:



Protokoll
Hudiksvalls 2014-1217
kommun

§61 Övriga frågor

Ärenciebeskrivning

Asa Terent berättade om det pagående arbetet kring giftfria förskolor (friskolorna är
inte med). En handlingspian har tagits fram. Arbetet har startat pga. det höga

kemikalietryck som är på förskolor. Barn är mycket känsligare än vuxna. Vid
nybyggnation och vid inköpa av produkter och material ska detta tas hänsyn till. När
en produkt köps in har man rätt att få veta vilka komponenter som ingar.

Ordförande tackade för informationen och avslutade mötet.

Justerandes Ufdragsbeslyrkancje:
sign:

Delges:


